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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Budżetu, Komisja Komunalna, Komisja Publiczna, Komisja Rewizyjna, Komisja 
skarg, wniosków i petycji 

 

Protokół nr 2 

Posiedzenie w dniu 19 grudnia 2019 – kontynuacja posiedzenia po przerwie z dnia 
10.12.2019r.  
Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 15:06 tego samego 
dnia. 

1. Stwierdzenie quorum. 00:00 – 02:42 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 
2. Hanna Caban 
3. Mirosław Dziewiałtowicz 
4. Ewelina Gabryszewska 
5. Olga Grajek-Górecka 
6. Krzysztof Grzywnowicz 
7. Marek Leciaho 
8. Roman Marciniak 
9. Krzysztof Psykała 
10. Tomasz Rymaszewski 
11. Anna Sianos  
12. Andrzej Staszak 
13. Jolanta Szymczak 
14. Denis Tomala 

 
Głosowano wniosek w sprawie poszerzenie porządku posiedzenia w punkcie 3 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa na 
terenie Gminy Ustronie Morskie na rok szkolny 2019/2020 w celu zwrotu rodzicom 
dzieci niepełnosprawnych kosztów dowozu, w punkcie 4 opinia w sprawie odpowiedzi na 
wniosek o udostępnienie informacji publicznej, w punkcie 5 wniosek o uznanie za 
pomnik przyrody. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, 
Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 
Rymaszewski, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (3) 
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Andrzej Basarab, Anna Sianos , Andrzej Staszak 
Opinia pozytywna. 
 
2. Kontynuacja omawiania projektu budżetu Gminy Ustronie Morskie na 2020 rok. 
Czas rejestracji: 02:44 – 04:28:14 

Skarbnik Gminy Elżbieta Macek kontynuowała przedstawianie budżetu gminy Ustronie 
Morskie na 2020 rok.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Macek 
-Marek Leciaho 
-Sylwia Halama 
-Bernadeta Borkowska 
- Tomasz Rymaszewski 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Jolanta Szymczak 
- Roman Marciniak 
- Mirosław Dziewiałtowicz 
 
 

Dyskusja dotyczyła odszkodowań - wykupu gruntów, obsługi parkometrów, przystąpienia do 
inwestycji – budowa sieci tras rowerowych Pomorza zachodniego – zabezpieczenia kwoty 
58 600, 00 zł, inwestycji ulicy Wiejskiej, drogi międzynarodowej R10, dodatkowych 
wynagrodzeń rocznych, ilości etatów w gminie, środków na 30 lecie samorządu, nagród, opłat 
telekomunikacyjnych – opłaty telekomunikacyjne – skąd wzrost, zabezpieczonych środków 
na Obsługę prawną gminy, opłat sądowych, zakresu obowiązków radców prawnych. 

Przerwa: 01:06:40 – 01:17:55 

Przyszedł Radny Andrzej Staszak 

Skarbnik Gminy kontynuowała przedstawienie projektu budżetu. 

Dyskusja dotyczyła usług telekomunikacyjnych w gminie, wynagrodzenia pracowników w 
referacie promocji, pokoi Morka, zwrotu pieniędzy dla banku za remont lokalu, punktu 
ratowniczego w Sianożętach, rozliczania ratowników – dodatek specjalny, remont obiektu – 
wieży ratowników, wynajmu pokoi remizy strażackiej, kredytu na ulicę Wiejską, wydatków 
na energię w szkole, remontu elewacji w szkole, umowy ze stomatologiem. 

Przerwa: 02:36:27 – 03:09:55 

Wyszedł Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz. 

Skarbnik Gminy kontynuowała przedstawienie projektu budżetu. 

Dyskusja dotyczyła zakupu dodatkowych koszy na odpady, kodowania, ważenia 
i kamerownia worków z odpadami, przetargu na odbiór odpadów, fotopułapek, lamp ze spółki 
Sopot. 
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Przewodniczący sprawdził ponownie quorum. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 
2. Hanna Caban 
3. Mirosław Dziewiałtowicz 
4. Ewelina Gabryszewska 
5. Olga Grajek-Górecka 
6. Krzysztof Grzywnowicz 
7. Marek Leciaho 
8. Roman Marciniak 
9. Krzysztof Psykała 
10. Tomasz Rymaszewski 
11. Anna Sianos  
12. Andrzej Staszak 
13. Jolanta Szymczak 
14. Denis Tomala 

Głosowano w sprawie projektu budżetu Gminy Ustronie Morskie na 2020 rok.- 
KOMISJA BUDŻETU 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej 
Staszak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Grzywnowicz 
Opinia pozytywna 
 
Głosowano w sprawie projektu budżetu Gminy Ustronie Morskie na 2020 rok.- 
KOMISJA KOMUNALNA 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Basarab, Anna Sianos  
Opinia pozytywna 
 
Głosowano w sprawie projektu budżetu Gminy Ustronie Morskie na 2020 rok. - 
KOMISJA PUBLICZNA 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
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ZA (4) 
Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Jolanta Szymczak 
Opinia pozytywna 
 
Głosowano w sprawie projektu budżetu Gminy Ustronie Morskie na 2020 rok. - 
KOMISJA REWIZYJNA.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, Roman Marciniak, 
Tomasz Rymaszewski 
Opinia pozytywna 
 
Głosowano w sprawie projektu budżetu Gminy Ustronie Morskie na 2020 rok. - 
KOMISJA SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Hanna Caban, Olga Grajek-Górecka, Marek Leciaho 
Opinia pozytywna 

Przerwa: 04:11:46 – 04:22:47 

Skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 
lata 2020-2025. Poinformowała, o pozytywnej opinii RIO.  

Dyskusja przeniesienia środków z ulicy Ku Słońcu na świetlicę wiejską. 

Głosowano w sprawie projektu budżetu Gminy Ustronie Morskie na 2020 rok.- 
Wieloletnia Prognoza Finansowa 2020-2025 - KOMISJA BUDŻETU.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej 
Staszak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Grzywnowicz 
Opinia pozytywna 
 
Głosowano w sprawie projektu budżetu Gminy Ustronie Morskie na 2020 rok.- 
Wieloletnia Prognoza Finansowa 2020-2025 - KOMISJA KOMUNALNA.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Basarab, Anna Sianos  
Opinia pozytywna 
 
Głosowano w sprawie projektu budżetu Gminy Ustronie Morskie na 2020 rok.- 
Wieloletnia Prognoza Finansowa 2020-2025 - KOMISJA PUBLICZNA.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Jolanta Szymczak 
Opinia pozytywna 
 
Głosowano w sprawie projektu budżetu Gminy Ustronie Morskie na 2020 rok.- 
Wieloletnia Prognoza Finansowa 2020-2025 - KOMISJA REWIZYJNA.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, Roman Marciniak, 
Tomasz Rymaszewski 
Opinia pozytywna 

Głosowano w sprawie projektu budżetu Gminy Ustronie Morskie na 2020 rok.- 
Wieloletnia Prognoza Finansowa 2020-2025 - KOMISJA SKARG, WNIOSKÓW I 
PETYCJI.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Hanna Caban, Olga Grajek-Górecka, Marek Leciaho 
Opinia pozytywna 
 
 

3. Projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa na terenie Gminy 
Ustronie Morskie na rok szkolny 2019/2020 w celu zwrotu rodzicom dzieci 
niepełnosprawnych kosztów dowozu. Czas rejestracji: 04:28:15 – 04:35:40 

Projekt uchwały przedstawiła Wójt Gminy Bernadeta Borkowska.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 
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- Tomasz Rymaszewski 
- Wójt Gminy 

Dyskusja dotyczyła zapisów dotyczących oznakowań rodzajów paliw. 
 
Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki 
paliwa na terenie Gminy Ustronie Morskie na rok szkolny 2019/2020 w celu zwrotu 
rodzicom dzieci niepełnosprawnych kosztów dowozu - KOMISJA BUDŻETU.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej 
Staszak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Grzywnowicz 
Opinia pozytywna.  
 
4. Opinia w sprawie odpowiedzi na wniosek o udostępnienie informacji publicznej. Czas 
rejestracji: 04:35:41 – 04:39:37 

Wniosek formalny Radnego Denisa Tomali oraz Radnego Marka Leciaho, aby zwrócić się do 
Pani Wójt o uzupełnienie informacji publicznej w punkcie pierwszym o datę przyznania 
nagród, w punkcie trzecim uzupełnienie informacji odnośnie kar porządkowych czy takie 
wystąpiły, jeżeli tak to, w jakiej ilości i w jakim czasie.  

Głosowano wniosek w sprawie wniosku formalnego,  aby zwrócić się do Pani Wójt o 
uzupełnienie informacji publicznej w punkcie pierwszym o datę przyznania nagród, w 
punkcie trzecim uzupełnienie informacji odnośnie kar porządkowych czy takie 
wystąpiły, jeżeli tak to w jakiej ilości i w jakim czasie: 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, 
Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej 
Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (3) 
Andrzej Basarab, Krzysztof Grzywnowicz, Anna Sianos  
Opinia pozytywna. 
 
Przerwa: 04:39:40 – 04:45:15 

5. Wniosek o uznanie za pomnik przyrody. Czas rejestracji: 04:45:22 – 05:49:15 

Wniosek przedstawił Przewodniczący komisji. Do sprawy odniosła się Inspektor Kinga 
Kurkowska. Poinformowała, że zarządca drogi ul. Kolejowej wykluczył możliwość uznania 
za pomnik przyrody. 
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W dyskusji wzięli udział: 
- Hanna Caban 
- Marek Leciaho 
- Bernadeta Borkowska 
- Jolanta Szymczak 
- Mirosław Dziewiałtowicz 
- Marek Leciaho 
- Roman Marciniak 
 

Dyskusja dotyczyła wcześniej złożonego wniosku o ustanowienie alei pomnikiem przyrody 
i braku odpowiedzi na niego, wyciętych drzew na ulicy Kolejowej, wyciętego dębu - gdzie 
wywieziono wycięte drzewo, odmowy przekazania drzewa mieszkańcowi w celu zrobienia 
z niego stołu na pamiątkę, sposobu przycinania i wycinania drzewa, nadzoru pielęgnacji 
i wycinki drzew, wjazdu do Ustronia Morskiego. 

Wyszła Radna Ewelina Gabryszewska. 

Dalsza dyskusja dotyczyła powycinanych drzew na zatoki do parkowania, konieczności 
zasadzenia 6 sztuk dębów, gdzie jeden dąb musi zająć miejsce wyciętego dębu, zrobienia 
Ulicy Kolejowej drogą jednokierunkową, uschniętych drzew na ulicy Bolesława Chrobrego.  

Radny Marek Leciaho złożył wniosek formalny o omówienie sprawy przez odrębne komisje: 
Komunalna i Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radna Caban wnioskowała, aby sprawą zajęła się również komisja Publiczna.  

Radny Marek Leciaho wycofał swój wniosek.  

Przerwa: 05:29:36 – 05:41:12 

Radny Tomasz Rymaszewski złożył wniosek formalny o przeprowadzenie konsultacji 
społecznych o ustanowienie ulicy Kolejowej pomnikiem przyrody. 

Wójt zaproponowała konsultacje po nowym roku.  

Radny Rymaszewski zasugerował, aby projekt drogi został zrobiony na podstawie 
konsultacji, uzupełnił wniosek o termin konsultacji - do 29.02.2020 roku. 

Głosowano wniosek formalny o przeprowadzenie konsultacji społecznych o 
ustanowienie ulicy Kolejowej pomnikiem przyrody do dnia 29 lutego 2020 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Marek Leciaho, Roman 
Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Andrzej Staszak 
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NIEOBECNI (4) 
Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska, Krzysztof Grzywnowicz, Anna Sianos  
Opinia pozytywna. 
 

6. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji: 05:49:16 – 05:49:22 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący komisji wspólnych 
zamknął posiedzenie komisji wspólnej.  
 
 
 

  

Przewodniczący wspólnego posiedzenia 
komisji stałych 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Denis Tomala 

  

 
 

 

 

Przygotował(a): Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


